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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 22. november 2022 

Tidspunkt: 17:15– 18:15 

Sted:   GREX på FI.  

Referent:  Michael Vork 

Til stede: Per, Tine, Nicki, Laura, Nina, Tore, Torben, Caisa, Jens Peter, hans Peder, 

Jannie 

Fraværende: Kristian syg, Arendse, Liv 

REFERAT: 

1) Godkendelse af referat af 25. oktober    (B) 

Dette skal medbringes til næste møde til godkendelse 

2) Godkendelse af dagsorden    (B) 

3) Status fra       (O) 

a. Ledelse (Michael). 

Kort præsentation af Tine og den øvrige bestyrelse. 

Vi er nu fuld bemandet ledelses. Vi arbejde i kommende periode med at se på den overordnede 
opgave overblik for ledelsen og hvordan vi får Tine godt ind i ledelsen og sit nye arbejde. Tine er 
overordnede leder i klubben og af PLC. Vi fordeler ledelse af diverse teams kommende periode. 

Lidt om skolens pædagogiske dag. 

b. Formandskab 

Tore: Vi har sendt svar til høring omkring nedsætning af temperatur til 19 grader. Det blev nej 
tak herfra. 

Vi har været til dialogmøde med de andre bestyrelser. Her fyldt budget og de mange besparelser 
på særligt SFO og klub. Der skal findes i alt 200.000.000,00.  

Mellemformer på Frederiksberg blev også vendt på dialogmødet. Tre skoler skal have 
mellemhold, Lacourvej, Ny Hollænder og Bülowsvej.  

 

c. Elevråd 

Arendse var med til dialogmøde. 

Drøftelser omkring GREX brug i pauserne. 

Drøftelse af kommende projektuge 13 

Per fortalte lidt om elevrådets møder og indholdet på møderne. 

Fokus på at spare på lys, varme og lufte ud i lokaler 
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4) Projektliste og prioritering af denne samt dannelse af projektgrupper (B) 

Et ønske for et kommende projekt er fokus på kommunikationen mellem skole og hjem. Vi vil gerne 
nedsætte en arbejdsgruppe der arbejder videre med temaet og kan have en minioplæg til mødet i januar. 
Caisa og Torben melder sig klar på banen og udarbejder oplæg til kommende møde. 

Gymnastiksalsprojekt: Nina holder øje med projektet når det starter op. Projektet er vedtaget med 
tidsplanen kan trække ud. 

Grøn skole kommer til at opstarte hen over foråret.  

5) Princip for Meddelelsesbog – 2. udkast (se bilag)   (B) 

Følgende bemærkninger skal eventuelt lægges ind i princippet. Se red. Princip for justeringer. 

6) Evaluering af Dialogmøde    (D) 

a. Forslag til temaer: Digital Dannelse og Trivsel 

Dagens dialogmøde blev aflyst/udsat idet 7 forældre var mødt frem. Årsagen er fodboldkamp og 
manglende information af dialogmødet. Vi vil gerne forsøge afvikling 10. januar 2023, hvor vi har SB møde 
i forvejen.  

Vi foreslår: 

15.30-17.00 Dialogmøde 

17.00-18.00 SM-møde 

18.30 Middag ude 

Caisa reviderer materialet og sender det til Anette Ærenlund skolesekretær, der kan hjælpe med at 
udsende til de rigtige grupper. 

 

7) Budgettilpasninger, orientering    (O) 

SFO budgettilpasning. Vi skal spare 565.000,00 på SFO. 

Model 1: Alle går en time ned plus 85.000 fra børnemidler.  

Model 2: Vi forflytter en medarbejder, men ingen har meldt sig, så det bliver alt andet lige en tvungen 
forflyttelse. 

Model 3: Afskedigelse af en medarbejder + 85.000 på børnemidler 

Der orienteres om processen og inddragelse af MED ift. kriterier og udvælgelse af medarbejder. 

På klubområdet handler det om cirka 200.000. Det forventer vi at kunne imødekomme i Filippa, idet vi 
har foretaget budgetændringer i 2022, da vi vidste at besparelser var på vej. Vi forventer ikke det får 
konsekvenser for klubbens ansatte men skal holde skarpt øje med de fremtidige børnetal i klubben. 

Vi skal holde særlig øje med udmeldelser i både SFO og klub den kommende periode idet taksterne er 
steget 2022 og lukkeuger er hævet i SFO fra 3 til 4 uger hver sommer. 

8) Evt.      (O) 

Ingen punkter til eventuelt. 


